
Zgodnie z $ 76 ust. 3 Statutu Gminy Miejskiej Jarosław nagranie dźwiękowe z obrad 
LIV sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 3 listopada 2022 r. 

— stanowi załącznik nr 1 do protokołu - 

OA.0002.13.2022 
Protokół Nr LIV/2022 

z LIV sesji Rady Miasta Jarosławia 
Jarosław, 3 listopada 2022 roku 

Sala Narad UM Rynek 1, Ratusz 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LIV sesji Rady Miasta Jarosławia VIII kadencji (2018 — 2023) otworzył o godz.12.45 
Przewodniczący Rady Miasta Szczepan Łąka. Po powitaniu oświadczył, iż sesja została 
zwołana w oparciu o art. 20 ust. I ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, 
$53 ust. 3 Statutu Gminy Miejskiej Jarosław. Zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 

uczestniczy 19 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji (lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). Nieobecni 
usprawiedliwieni: radny Sebastian Kogut i radny Maciej Wałęga. 
W obradach uczestniczyli również: 

Burmistrz Miasta — Waldemar Paluch 
Zastępca Burmistrza — Wiesław Pirożek 

Skarbnik Miasta — Anna Gołąb 
Sekretarz Miasta — Magdalena Kapusta 
Radca Prawny — Mariusz Prychocin 
Dyrektor MBP- Elżbieta Tkacz 

Dyrektor CKiP- Tomasz Wywrót 
Dyrektor JOKiS — Elżbieta Śliwińska-Dąbrowska 

9. Dyrektor MOPS — Agnieszka Kruba-Nieckarz 
10. Dyrektor MOSiR — Jacek Stalski 
11. Prezes PGKiM — Franciszek Gołąb 

12. Prezes PWiK — Andrzej Wysocki 
13. Dyrektorzy Wydziałów Urzędu Miasta 
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Ad. II . Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Szczepan Łąka poinformował, że porządek obrad wraz 

z projektami uchwał został radnym przesłany elektronicznie w czwartek tj. 27 października 
br. Do porządku obrad wpisano 18 projektów. 

Proponowany porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Il. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

IM. Przyjęcie protokołów z: 

e LII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 26 września 2022 r., 

e  LIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 3 października 2022 r. 

IV. Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 
2) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. „Budowa bocznej ul. Pogodnej, 

Protokół z LIV sesji Rady Miasta Jarosławia odbytej w dniu 3 listopada 2022 r. Strona 1 

 



ul. Letniej oraz drogi na działkach nr 476/4, 477/17, 476/5, 475/7 obręb 4” w ramach 
Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych — edycja druga, 

3) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 
budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. „Zagospodarowanie bulwarów 

nad Sanem” w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych — edycja druga, 
4) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2022 
5) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2022 w związku z realizacją zadania pn. „Budowa drogi łączącej cmentarz 
przy ul. Szczytniańskiej z ul. Krakowską” — opracowanie dokumentacji, 

6) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
7) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

8) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
9) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Jarosławia na rok 2022, 
10) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
11) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

12) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
13) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
14) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2022 w związku z realizacją zadania pn. „Termomodernizacja budynku 
Rynek 6 — opracowanie dokumentacji technicznej elewacji południowej i dachu 

kamienicy Rynek 6”, 
15)w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy, 
16)w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Miejskiej Jarosław, za usługi w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych, 
17) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 2023 rok, 

18) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Miejskiej Jarosław z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu przepisów o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 

V. Informacja o stanie placówek oświatowych w rozpoczętym roku szkolnym 

2022/2023. 
VI. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym zwłaszcza 

z wykonania uchwał Rady. 

VII. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym oraz o oświadczeniach majątkowych za 2021 r. 

VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie obrad. 
-porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu, 
-pismo znak: OA.0002.13.2022 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu, 

-ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Zmiany do w/w porządku obrad zgłosił Burmistrz Miasta Waldemar Paluch prosząc 
o wprowadzenie dodatkowych projektów uchwał: 

e w druku nr 19 w sprawie wyrażania zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
wykraczającego poza rok budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. 
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„JarosLove - z miłości do ludzi” w ramach Programu Rozwój Lokalny finansowanego 

ze środków Mechanizmu Finansowego EOG i Norweskiego Mechanizmu 
Finansowego na lata 2014-2021 i procedowanie go przed projektem uchwały nr 12, 

e w druku nr 20 w sprawie wyrażania zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. 

„Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej Nr 11 z Oddziałami 
Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza w Jarosławiu” w ramach Programu 

Środowisko, Energia i Zmiany Klimatu” finansowanego ze środków Mechanizmu 
Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2014-2021” Poprawa 
efektywności energetycznej w budynku szkolnych” i procedowania go przed 
projektem uchwały w druku nr 17. 

Głos w dyskusji zabierali: 

-radny Marcin Nazarewicz poprosił o wyjaśnienie w jakim charakterze będzie uczestniczył 
w dzisiejszej sesji tj., czy jako Przewodniczący Komisji Infrastruktur Technicznej, czy też 

jako radny, ponieważ w obiegu prawny nadal pozostaje uchwała Nr 30/1V/2018 z 28 grudnia 
2018 r., która pomimo jego odwołania i powołania nowego Przewodniczącego Komisji nie 

została zmaniona. Podkreślił również, że chciałby uczestniczyć w sesji zasiadając na 
dotychczasowym miejscu. 

-Przewodniczący Rady Miasta Szczepan Łąka uznał, że radny Marcin Nazarewicz swoim 
zachowaniem zakłóca obrady, w związku z czym przywołał go do porządku. Ponadto 
poinformował, że został wymieniony projekt uchwały w druku nr 17 tj. WPF. 

-radny Marcin Nazarewicz zgłosił wniosek, aby Przewodniczący Rady umożliwił mu (jako 

radnemu) na kolejnych sesjach zajmowanie dotychczasowego miejsca. 

-radny Mariusz Walter pytał, czy wprowadzenie dodatkowych uchwał spowoduje zmianę 

dotychczasowej numeracji projektów uchwał i w którym z nich ujęta została „wycieczka” do 

Norwegii. 

Wobec braku innych zgłoszeń Przewodniczący Rady Miasta Szczepan Łąka poddał pod 
głosowanie wniosek Burmistrza Miasta o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji 
projektu uchwały: 

e w druku nr 19 w sprawie wyrażania zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
wykraczającego poza rok budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. 

„JarosLove - z miłości do ludzi” w ramach Programu Rozwój Lokalny finansowanego 
ze środków Mechanizmu Finansowego EOG i Norweskiego Mechanizmu 
Finansowego na lata 2014-2021 i procedowanie go przed projektem uchwały nr 12. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 19 radnych przy głosach: 

„za”- 17, 

„przeciw ” — 1, 

„ wstrzymał się” — 1 

przyjęła w/w wniosek i wprowadziła do porządku obrad dodatkowy projekt 

uchwały w druku nr 19. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 

e w druku nr 20 w sprawie wyrażania zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
wykraczającego poza rok budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. 

„Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej Nr 11 z Oddziałami 
Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza w Jarosławiu” w ramach Programu 
Środowisko, Energia i Zmiany Klimatu” finansowanego ze środków Mechanizmu 
Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2014-2021” Poprawa 
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efektywności energetycznej w budynku szkolnych” i procedowania go przed 
projektem uchwały w druku nr 17. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 19 radnych przy głosach: 

„Za - 17, 

„przeciw ” — 1, 

„wstrzymał się” — 1 

przyjęła w/w wniosek i wprowadziła do porządku obrad dodatkowy projekt 

uchwały w druku nr 20. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

Uwzględniając przyjęte poprawki Rada Miasta w obecności 19 radnych 

II. 
III. 

Iv. 

1) 

2) 

3) 

ustaliła, że porządek obrad w dniu 3 listopada 2022 r. 

będzie się przedstawiał następująco: 

Proponowany porządek obrad: 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 
Przyjęcie protokołów z: 

LII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 26 września 2022 r., 

LIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 3 października 2022 r. 

Podjęcie uchwał: 
w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 
w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza 
rok budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. „Budowa bocznej 
ul. Pogodnej, ul. Letniej oraz drogi na działkach nr 476/4, 477/17, 476/5, 475/7 

obręb 4” w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 
Strategicznych — edycja druga, 
w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza 
rok budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. „Zagospodarowanie 

bulwarów nad Sanem” w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 
Inwestycji Strategicznych — edycja druga, 
w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza 
rok budżetowy 2022 
w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2022 w związku z realizacją zadania pn. „Budowa drogi łączącej 
cmentarz przy ul. Szczytniańskiej z ul. Krakowską” — opracowanie dokumentacji, 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Jarosławia na rok 2022, 

10) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
11) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
12) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

13) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
14) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2022 w związku z realizacją zadania pn. „Termomodernizacja 
budynku Rynek 6 — opracowanie dokumentacji technicznej elewacji południowej 

i dachu kamienicy Rynek 6”, 
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15)w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego 
wykraczającego poza rok budżetowy, 

16)w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Miejskiej Jarosław, za usługi w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych 
i transportu nieczystości ciekłych, 

17)w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 2023 
rok, 

18)w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Miejskiej Jarosław 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu przepisów 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023, 

19) w sprawie wyrażania zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza 
rok budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. „„JarosLove - z miłości do 

ludzi” w ramach Programu Rozwój Lokalny finansowanego ze środków 

Mechanizmu Finansowego EOG i Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 
2014-2021 (projekt będzie procedowany przed projektem uchwały nr 12), 

20) w sprawie wyrażania zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. .„Termomodernizacja 
budynku Szkoły Podstawowej Nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama 
Mickiewicza w Jarosławiu” w ramach Programu Środowisko, Energia i Zmiany 

Klimatu” finansowanego ze środków Mechanizmu Finansowego Europejskiego 
Obszaru Gospodarczego 2014-2021” Poprawa efektywności energetycznej 
w budynku szkolnych” (projekt będzie procedowany przed projektem uchwały 

w druku nr 17). 

V. Informacja o stanie placówek oświatowych w rozpoczętym roku szkolnym 
2022/2023. 

VI. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym zwłaszcza 
z wykonania uchwał Rady. 

VII. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym oraz o oświadczeniach majątkowych za 2021 r. 

VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie obrad. 
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Ad. IM. Przyjęcie protokołów z: 
e LII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 26 września 2022 r., 

e  LIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 3 października 2022 r. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że zgodnie z $ 76 ust.2 protokoły 
z LII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 26 września 2022 r. i LIII nadzwyczajnej sesji Rady 

Miasta z dnia 3 października 2022 r. były dostępne w Biurze Rady oraz w systemie 
posiedzenia.pl, tak więc radni zainteresowani ich treścią mogli się z nimi zapoznać. Na 
pytanie Przewodniczącego, czy ktoś z obecnych wnosi do w/w dokumentu jakieś uwagi — nikt 
się nie zgłosił. 

Mając na względzie powyższe Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu 

ez LII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 26 września 2022 r. 
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Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” — 17, „przeciw” — brak, „wstrzymał się” —2 

przyjęła protokół z LII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 
26 września 2022 r.- raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

e LIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 3 października 2022 r. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” — 15, „przeciw” — brak, „wstrzymał się” — 1 
przyjęła protokół z LIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Jarosławia 

z dnia 3 października 2022 r. - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
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Radny Marcin Nazarewicz zwrócił się do Przewodniczącego Rady by wskazał, w którym 

momencie zakończył obrady ostatniej sesji (czy po głosowaniu ostatniego projektu uchwały, 
czy też jeszcze przed głosowaniem) . 
Przewodniczący Rady Szczepan Łąka w odniesieniu do powyższego oświadczył, że ogłosił 
przerwę, po niej przegłosowano projekt uchwały i następnie zakończył obrady. 

Ad. IV. Podjęcie uchwał: 

l) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości położonej przy ul. Głębokiej w Jarosławiu oznaczonej w ewidencji gruntów 
i budynków miasta Jarosławia obręb 4 jako działka nr 3204/3 o pow. 0,1153 ha, na której 
usytuowane są garaże tymczasowe. Dzierżawca, który posiada umowę dzierżawy na czas 
nieoznaczony na część nieruchomości (o pow. 0,0028 ha) zabudowanej garażem 
tymczasowym zmarł. Rodzina zwróciła się z wnioskiem do Burmistrza Miasta Jarosławia 

o zawarcie umowy dzierżawy na tą część nieruchomości, na której usytuowany jest garaż 
tymczasowy i z którego nadal korzystają. Zgodnie z art 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy 
o samorządzie gminnym (Dz. U. 2022.559.) i art. 37 pkt 4 ustawy o gospodarce 
nieruchomościami (Dz. U. 2021. 1899 z późn. zm.), na zawarcie kolejnej umowy na czas 
oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony potrzebna jest uchwała Rady Miasta 
Jarosławia, pozwalająca na wydzierżawienie i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji 
Krzysztof Kiper. Komisja w obecności 10 członków jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w druku nr 1. 

Radny Marcin Nazarewicz zgłosił wniosek, aby Przewodniczący Rady umożliwił mu (jako 
radnemu) na kolejnych sesjach zajmowanie dotychczasowego miejsca podczas obrad sesji 
Rady Miasta. 

W związku z tym, że w/w wniosek wywołał dyskusję Radca Prawny Mariusz Prychocin 

wyjaśnił, że prace Rady Miasta organizuje i prowadzi Przewodniczący, co oznacza, że i ta 

kwestia może być przez Niego regulowana. Z powyższym stwierdzeniem zgodził się radny 
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Janusz Szkodny. Natomiast mimo sugestii radnego Jarosława Litwiaka o wycofanie 

wniosku, radny wnioskodawca nie zmienił zdania w tej kwestii. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie wniosek 

radnego Marcina Nazarewicza, aby Przewodniczący Rady umożliwił mu (jako radnemu) na 

kolejnych sesjach zajmowanie dotychczasowego miejsca podczas obrad sesji Rady Miasta. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 19 radnych przy głosach: 

„Za”'=2, 

„przeciw” — 11, 

„wstrzymał się” — brak 

(radna Wanda Czerwiec, radny Piotr Kozak, radny Wiesław Strzępek i radny Janusz Szkodny 

nie brali udziału w głosowaniu) 

odrzuciła w/w wniosek. 
-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

Następnie wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 1 — projekt stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —19, „przeciw — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę Nr 731/LIV/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie nieruchomości oraz_na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia __umowy __ dzierżawy _- raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu, 
uchwała Nr 73/LIV/2022 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

2) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. „Budowa bocznej ul. 

Pogodnej, ul. Letniej oraz drogi na działkach nr 476/4, 477/17, 476/53, 473/7 obręb 
4 w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program __ Inwestycji 
Strategicznych — edycja druga, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska Jarosław 

przystąpiła do realizacji projektu pn. "Budowa bocznej ul. Pogodnej, ul. Letniej oraz drogi na 
działkach nr 476/4, 477/17, 476/5, 475/7 obręb 4" w ramach Rządowego Funduszu Polski 

Ład: Program Inwestycji Strategicznych - edycja druga. Przewidywana wartość projektu: 
2.953.556,28 zł. Dofinansowanie: 2.805.878,47 zł. Zgodnie ze złożonym wnioskiem 

o dofinansowanie przewidywany termin zakończenia realizacji zadania inwestycyjnego to 
29.12.2023 r. W związku z koniecznością powtórzenia procedury udzielania zamówienia 

publicznego konieczne jest przesunięcie terminu realizacji zadania poza rok 2023. 
Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji 
Krzysztof Kiper. Komisja w obecności 11 członków pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w druku nr 2 przy głosach: „za” — 9, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” - 2. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w obecności 9 radnych wydała opinię jednogłośnie pozytywną. 
W dyskusji udział brali: radny Marcin Nazarewicz, radny Mariusz Walter, radny Wiesław 

Strzępek, radny Piotr Kozak podnosząc, aby: 
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e do każdego tego typu projektu uchwał zawsze dołączać załączniki graficzne — mapki 

(z czym zgodził się Przewodniczący Rady); 

e Radca Prawny wyjaśnił, czy w obiegu prawnym nadal pozostaje uchwała 
Nr 30/IV/2018 z 28 grudnia 2018 r., która pomimo odwołania dotychczasowego 
Przewodniczącego Komisji i powołania nowego nie została zmieniona; 

e przedstawić, w jaki sposób Urząd Miasta przeprowadzi kolejne postępowanie 
przetargowe. 

Natomiast radna Dorota Batiuk-Jankiewicz wyraziła swoje zażenowanie i dezaprobatę, że 
zamiast merytorycznej dyskusji radni rozmawiają na temat własnych spraw 
(np. zajmowanych krzeseł przez siebie na sesji). 
Na pytanie radnego Marcina Nazarewicza, w jakim charakterze uczestniczy w dzisiejszej 

sesji - Przewodniczący Rady Szczepan Łąka oświadczył, że w charakterze radnego Rady 
Miasta Jarosławia. 
Odpowiedzi na powyższe udzielali: Przewodniczący Rady Szczepan Łąka, Radca Prawny 
Mariusz Prychocin, Burmistrz Miasta Waldemar Paluch wyjaśniając, że: 

e uchwała Nr 30/IV/2018 z 28 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru Przewodniczących 
stałych Komisji Rady Miasta Jarosławia obowiązuje w części, w której nie została 

zmieniona; 

e uchwała to wola radnych wyrażona w formie głosowania; 

e kwestia postępowania przetargowego została szczegółowo przedstawiona na 
posiedzeniu Komisji infrastruktury Technicznej. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
w druku nr 2 — projekt stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —16, „przeciw ” — 1 i „wstrzymał się” — 2 podjęła 

uchwałę Nr 732%Y/LIV/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2022 

w związku z realizacją projektu pn. „Budowa bocznej ul. Pogodnej, 

ul. Letniej oraz_drogi na działkach nr _476/4, 477/17, 476/5, 475/7 
obręb 4” w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 
Inwestycji Strategicznych — edycja druga — raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 732/LIV/2022 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

3) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn._, Zagospodarowanie 

bulwarów nad Sanem” w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych — edycja druga, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska Jarosław 
przystępuje do realizacji projektu pn. „Zagospodarowanie bulwarów nad Sanem” w ramach 
Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych - edycja druga. Wartość 
robót budowlanych wynosi 7.178.163,98 zł, w tym dofinansowanie 6.460.347,58 zł. Niniejsza 
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uchwała związana jest z zabezpieczeniem środków finansowych na realizację usługi pełnienia 

nadzoru inwestorskiego. 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 

Skiba. Komisja w obecności 9 radnych wydała opinię pozytywną przy 8 głosach „za” i 1 

„wstrzymał się”. 
Dyrektor Biura Strategii i Pozyskiwania Funduszy Edyta Pytko zgłosiła poprawkę, by w 

$3 dokonać korekty numeru uchwały: było 57, a powinno być 657. 
W dyskusji udział brali: radny Wiesław Strzępek, radny Mariusz Walter, radny Marcin 
Nazarewicz, radny Piotr Kozak i radna Dorota Batiuk-Jankiewicz pytając: 

e czy zaangażowanie środków zawartych w treści uchwały nr 3 nie jest ukryciem 
deficytu w przyszłym roku i czy nadzór inwestorski nie może być pokryty z tego 

dofinansowania; 

e czy przesunięcie w czasie inwestycji związanej z zagospodarowaniem bulwarów nad 

Sanem nie podroży kosztów jej realizacji; 

e na jakie lata w pierwotnej uchwale był przewidziany podział kwoty; 

e skąd wiadomo, że wykonawca będzie musiał zaciągnąć kredyt na realizację zadania, 
skoro tego tematu nie podnoszono na Komisji Infrastruktury Technicznej; 

e dlaczego od 27 czerwca br. nie poczyniono żadnych działań w celu rozpoczęcia 
inwestycji, co niewątpliwie podroży jej koszty. 

Wyjaśnień udzielali: Burmistrz Miasta Waldemar Paluch, Radca Prawny Mariusz 
Prychocin i Skarbnik Miasta Anna Gołąb tłumacząc m.in., że: 

> projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
wykraczającego poza rok budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. 

„Zagospodarowanie bulwarów nad Sanem” w ramach Rządowego Funduszu Polski 
Ład: Program Inwestycji Strategicznych — edycja druga; 

> dofinansowanie, o którym mowa pochodzi z Polskiego Ładu i wynosi od 90-95%; 
> nie jest to ukrywanie deficytu w budżecie Jarosławia, bo taka sytuacja (związana m.in. 

ze wzrostem inflacji) jest w całej Polsce; 
> ze względu na brak środków unieważniane są przetargi, bądź rozdzielane na 2 lata; 
> zapisy zawarte w $ 3 są niezbędne dla potrzeb organu nadzorczego, jakim jest RIO; 

>. wykonawca najpierw musi zrealizować całość inwestycji zaciągając kredyt, a dopiero 
później miasto zwróci mu środki. 

Radny Marcin Nazarewicz zawnioskował, aby z projektu uchwały w druku nr 3 całkowicie 
usunąć zapis $ 3. Ostatecznie po uzyskaniu stosownych wyjaśnień wycofał w/w wniosek. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
w druku nr 3 wraz z autopoprawką, by w $3 dokonać korekty numeru uchwały z 57, na 657 
— projekt stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —19, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę Nr 733/LIV/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2022 

w związku z realizacją projektu pn. „Zagospodarowanie bulwarów 

nad Sanem” w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych — edycja druga — raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 733/LIV/2022 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
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4) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza 
rok budżetowy 2022 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że ustawa o rewitalizacji nakłada 
obowiązek sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji, jest to dokument strategiczny, 
będący odpowiedzią na zdiagnozowane w mieście niekorzystne zjawiska w sferze społecznej, 

gospodarczej, środowiskowej, przestrzenno-funkcjonalnej i technicznej, opracowany przy 
współudziale lokalnej społeczności, przedsiębiorców, organizacji pozarządowych oraz innych 
interesariuszy procesu rewitalizacji. Określone w dokumencie cele rewitalizacji będą 

stanowiły drogowskaz dla podejmowanych działań przez Miasto, co w perspektywie powinno 
się przyczynić do wyprowadzenia obszaru rewitalizacji ze stanu kryzysowego, a także 
stworzenia warunków do jego zrównoważonego rozwoju. Należy podkreślić, że GPR 
stanowić będzie narzędzie planowania, koordynowania oraz wdrażania inicjatyw, na 

realizację których Miasto Jarosław, mieszkańcy i inne podmioty zaangażowane w 
rewitalizację będą mogły ubiegać się o różnego rodzaju zewnętrzne źródła wsparcia 
finansowego (krajowe czy unijne). 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w obecności 10 radnych wydała opinię pozytywną przy 9 głosach „za” i 1 
„wstrzymał się”. 

W dyskusji udział brali: radny Mariusz Walter, radny Wiesław Strzępek, radny Marcin 
Nazarewicz i radny Piotr Kozak pytając czy: 

»> kwota 30 tys. zł będzie przeznaczona na zlecenie wykonania opracowania projektu 
Gminnego Programu Rewitalizacji przez podmioty zewnętrzne; 

> radnym była przekazywana informacja na temat wskaźnika monitorowania 
rewitalizacji Gminy Miejskiej Jarosław, który dokonywany jest co 2 lata; 

> opracowaniem dokumentacji, o której mowa w projekcie nr 4 nie mogłyby zająć się 
osoby wchodzące w skład Zespołu Zadaniowego, powołanego przez Burmistrza 
końcem 2021 roku. 

Wyjaśnień udzielali: Dyrektor Biura Strategii i Pozyskiwania Funduszy Edyta Pytko 
i Burmistrz Miasta Waldemar Paluch tłumacząc m.in., że: 

> opracowanie projektu Gminnego Programu Rewitalizacji — dokumentu strategicznego 
dla miasta będzie zlecone firmie zewnętrznej, gdyż tylko firma zatrudniająca 
odpowiednich specjalistów jest w stanie takie opracowanie wykonać; 

» poprzedni Program Rewitalizacji opracowywała firma zewnętrzna, a na ten cel miasto 
uzyskało dofinansowanie; 

> wskaźniki monitorowania Programu Rewitalizacji były tworzone lecz trudno w chwili 
obecnej powiedzieć, czy radni je otrzymywali; 

> Zespół Zadaniowy powołany w 2021 roku zajmuje się innym zakresem, 
a rewitalizacja musi być wykonana przez specjalistów, o czym było wielokrotnie 
mówione. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
w druku nr 4 — projekt stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —19, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 
podjęła uchwałę Nr 734/LIV/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2022 
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— raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu, uchwała Nr 734/LIW/2022 stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

5) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2022 w związku z realizacją zadania pn. „Budowa drogi łączącej 

cmentarz przy ul. Szczytniańskiej z ul. Krakowską” — opracowanie dokumentacji 
- projekt stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że podjęcie niniejszej uchwały 
pozwoli na zlecenie dokumentacji projektowej, której wykonanie jest czasochłonne, wymaga 

wielu uzgodnień oraz działań, w tym między innymi pozyskania prawa dysponowania do 
jednej z działek, która znajduje się w obrębie drogi ujętej w MPZP oraz zamiany 
nieruchomości przylegającej do pasa drogowego. Zamiana ta podyktowana jest koniecznością 

odsunięcia się z przyszłym zamierzeniem inwestycyjnym od istniejącego gazociągu 
wysokiego ciśnienia (warunki techniczne uzyskane od gestora sieci). Zaprojektowanie, 
a następnie budowa drogi pozwoli na lepszą komunikację z cmentarzem komunalnym przy 

ul. Szczytniańskiej (planowana jest rozbudowa kursu komunikacji transportu miejskiego 
o dodatkowy przystanek przy cmentarzu) oraz z nowo powstałym Punktem Selektywnej 
Zbiórki Odpadów Komunalnych. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 

Skiba. Komisja w obecności 10 radnych wydała opinię pozytywną przy 9 głosach .„„za” i 1 
„wstrzymał się”. 
W dyskusji udział brali: radny Marcin Nazarewicz, radny Piotr Kozak, radny Mariusz 
Walter i radny Wiesław Strzępek pytając: 

e czy zadanie związane z budową drogi łączącej cmentarz przy ul. Szczytniańskiej 
z ul. Krakowską nie można byłoby przesunąć w czasie, a pieniądze wykorzystać na 

inne cele; 

e czy inwestycja budowy drogi jest ujęta w tegorocznym budżecie, czy też pieniądze, 
o których mowa w projekcie są na ogłoszenie przetargu, a samo zadanie zostanie 
wpisane do budżetu na 2023 rok; 

e czy jeśli to zadanie jest ujęte w obecnym budżecie, to dlaczego nie zostało 
zrealizowane i dlaczego jest zaocznie proponowane do budżetu na 2023 rok; 

e dlaczego decyzja w niniejszej sprawie i zaangażowania 200 tys. zł nie może być 
podjęta w momencie, gdy radnym zostanie przedłożony projekt budżetu na przyszły 
rok. 

Radny Marcin Nazarewicz zgłosił wniosek, aby w $1 projektu uchwały na druku nr 5 
zmniejszyć kwotę do 150 tys. zł. 
Wyjaśnień udzielali: Burmistrz Miasta Waldemar Paluch, Skarbnik Miasta Anna Gołąb, 

oraz inspektor Wydziału Infrastruktury Technicznej Robert Bembnowicz informując, że: 
> wszystkie zgłaszane przez mieszkańców inwestycje są bardzo ważne; 

> ze względu na skomplikowany charakter tego projektu miasto musi pozyskać prawo 

do dysponowania terenem; 

> będzie to inwestycja długotrwała, stąd propozycja zaciągnięcia zobowiązania poza rok 

budżetowy 2022; 

> projekt uchwały mówi o wyrażeniu zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2022; 
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> realizacja budżetu 2022 roku przebiega proporcjonalnie do upływu czasu, a płatności 

przypadaj na koniec realizacji danego etapu zadania; 

> miasto nie angażowało środków pochodzących z kredytu na bieżące płatności, które 

realizowane są w terminie; 

> zanim zawnioskowano o 200 tys. zł poproszono trzy firmy wykonawcze 

o sporządzenie szacunkowych kosztów i ta kwota stanowi średnią tych ofert. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Marcina Nazarewicza, aby 
w $1 projektu uchwały na druku nr 5 zmniejszyć kwotę do 150 tys. zł. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 19 radnych przy głosach: 

„za ”- 6, 

„przeciw ” — 12, 

„wstrzymał się” — 1 

odrzuciła w/w wniosek. 
-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego 
protokołu. 

Następnie wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania 
projektu uchwały w druku nr 5. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —13, „przeciw ” — 4 i „wstrzymał się” — 2 podjęła 
uchwałę Nr 73%LIV/2022 _w sprawie wyrażenia zgody __na 
zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2022 
w związku z realizacją zadania pn. „Budowa drogi łączącej cmentarz 

. 

przy ul. Szczytniańskiej z ul. Krakowską” — __ opracowanie 

dokumentacji — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik 

nr 25 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 735/LIW/2022 stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 
protokołu. 

6) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok 
- projekt stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że na podstawie art. 70j ustawy z dnia 
13 listopada 2003 r. o dochodach jednostek samorządu terytorialnego dla Miasta Jarosławia 
została przyznana kwota 4.363.911,44 zł dodatkowych dochodów na rok 2022 z tytułu 
udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych. Otrzymane środki 
proponuje się w części przeznaczyć na skutki wzrostu wynagrodzeń wraz z pochodnymi dla 
pracowników administracji zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy Miejskiej 

Jarosław, wtym w dziale administracja publiczna. Proponuje się również zwiększenie 
limitów planów wydatków w zakresie zakupu towarów iusług, w szczególności 
inwestycyjnych; wtym dotyczących: przebudowy ulicy Czesławy Puzon ps. „Baśka”, 

utwardzenia pobocza na ul. Głębokiej, przebudowy drogi dojazdowej oraz parkingu obok 

Lear Corporation. Konieczne jest również zwiększenie planu wydatków w związku 
z wprowadzonymi w trakcie roku budżetowego 2022 zmianami organizacyjnymi w szkołach 
iprzedszkolach;j w tym wynikającymi ze zmiany struktury zatrudnienia i sposobu 
wynagradzania. Otrzymane środki przeznaczone zostaną jedynie na zadania już zaplanowane 
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w uchwale budżetowej. Nie wprowadza się do realizacji na 2022 rok nowych zadań. Skutki 

wzrostu wynagrodzeń, jak również galopujący w bieżącym roku wzrost cen towarów i usług 
przyczynił się do podjęcia działań zaproponowanych niniejszą uchwałą. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w obecności 10 radnych wydała opinię pozytywną przy 9 głosach „za” i 1 
„wstrzymał się”. 

W dyskusji udział brali: radny Mariusz Walter, radny Wiesław Strzępek, radny Piotr 

Kozak, radny Janusz Szkodny i radny Marcin Nazarewicz sprzeciwiając się 

wprowadzeniu ruchu kołowego przy parku Baśki Puzon na odcinku łączącym ulicę 
Kraszewskiego z Lubelską. Radni pytali również: 

e czy pomysł dopuszczający ruch kołowy oparty jest na jakichś pomiarach, które 
wykazałyby, czy wydzielane przez pojazdy spaliny nie będą szkodliwe dla otoczenia; 

e czy kwota 153 tys. zł w administracji publicznej oraz 200 tys. zł w oświacie na 
wynagrodzenia będzie przeznaczona na podwyżki, czy też na zatrudnienie 
dodatkowych osób; 

e czym spowodowany jest niedobór środków dla Miejskiej Bibliotek Publicznej 
(211 tys. zł) oraz instytucji kultury (119 tys. zł); 

e czy zwiększenie wydatków w dziale 926 kultura fizyczna $4010 wynagrodzenia 
osobowe pracowników (380 tys. zł) będą przeznaczone na podwyżki; 

e czy w roku bieżącym zmieniły się ceny energii elektrycznej, czy też tak, jak 
powiedziano jest 2-letnia umowa i ceny pozostaną na tym samym poziomie. 

Ponadto radna Dorota Batiuk-Jankiewicz poprosiła o wyjaśnienie, czy wydatki planowane 

na działalność instytucji kultury na 2022 rok i obecnie poniesione koszty są do tej pory 
tożsame. 

Radny Mariusz Walter zgłosił wniosek, aby odesłać projekt uchwały na druku nr 6 do 

Komisji, celem rozdzielenia go na kilka projektów tematycznych. Radny Wiesław Strzępek 
i radny Marcin Nazarewicz poparli niniejszy wniosek. 

Wyjaśnień udzielali: Burmistrz Miasta Waldemar Paluch, Dyrektor Wydziału Oświaty 

i Sportu Renata Chlebowska, Skarbnik Miasta Anna Gołąb i Dyrektor JOKiS Elżbieta 
Dąbrowska podkreślając m.in.: 

> miejska infrastruktura ciągle się powiększa i każda nowa zrealizowana inwestycja 
pociąga za sobą zwiększenie kosztów energii, niż planowany wydatek z tego tytułu; 

> wiele osób zatrudnianych jest zarówno w Urzędzie, jak i jednostkach podległych 
w ramach robót publicznych i do tych osób — niestety — trzeba dopłacać; 

> nieprzewidywalne są też sytuacje, na które miasto powinno mieć zabezpieczenie np. 
na odprawy emerytalne, czy nagrody jubileuszowe; 

> na etapie domykania budżetu każdy dział klasyfikacji budżetowej jest tak naprawdę 
niedoszacowany, zwłaszcza w kontekście projektów, które powinny się znaleźć 
w budżecie po to, by można było aplikować o środki zewnętrzne; 

> przedstawiony przez JOKiS plan wydatków na 2022 rok został pomniejszony 

o 100 tys. zł, zaś na sesji budżetowej pozostała kwota znów została pomniejszona 
o kolejne 50 tys. zł, co w konsekwencji doprowadziło do tego, że pomimo 
wdrożonego planu oszczędnościowego brakuje pieniędzy na bieżącą działalność. 

Od godz. 15.45 do godz. 16.15 nastąpiła przerwa w obradach. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Mariusza Waltera, aby 
odesłać projekt uchwały na druku nr 6 do Komisji, celem rozdzielenia go na kilka projektów 
tematycznych. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 19 radnych przy głosach: 

Protokół z LIV sesji Rady Miasta Jarosławia odbytej w dniu 3 listopada 2022 r. Strona 13



„za”- 6, 

„przeciw ” — 8, 

„wstrzymał się” — 3 

odrzuciła w/w wniosek. 
-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 28 do niniejszego 
protokołu. 

Następnie wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania 

projektu uchwały w druku nr 6. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —10, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 9 

podjęła uchwałę Nr 736/LIV/2022 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok — raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 736/LIV/2022 stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

7) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok 
- projekt stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że zwiększenie dochodów 
i wydatków budżetu Gminy Miejskiej Jarosław jest wynikiem przyznania kwoty 1 mln zł ze 
środków rezerwy subwencji ogólnej, o której mowa w art. 36 ust. 4 pkt I ustawy 
o dochodach jednostek samorządu terytorialnego. Środki tej rezerwy subwencji zostały 
przeznaczone m.in. dla gmin, w których dochody w przeliczeniu na jednego mieszkańca są 

niższe od 88% średnich dochodów wszystkich gmin w przeliczeniu na jednego mieszkańca 
kraju. Zwiększenie wydatków wynika z konieczności zabezpieczenia na bieżący rok 
budżetowy środków w dziale 801 Oświata i wychowanie w związku z wprowadzonymi 
w trakcie roku budżetowego 2022 zmianami organizacyjnymi w szkołach i przedszkolach, 
w tym wynikającymi ze zmiany struktury zatrudnienia i sposobu wynagradzania. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w obecności 10 radnych wydała opinię pozytywną przy 9 głosach „za” i 1 
„wstrzymał się”. 

W dyskusji udział brali: radny Mariusz Walter, radny Marcin Nazarewicz, radny Piotr 
Kozak i Wiceprzewodnicząca Rady Bożena Łanowy pytając: 

e (odnosząc się do zapisów wcześniej przyjętej uchwały) czy zwiększenie wydatków na 
rady gmin o kwotę 70 tys. zł jest pokłosiem uchwalonych podwyżek diet dla radnych, 
wynagrodzenia Burmistrza i kadry zarządzającej; 

e czy w celach oszczędnościowych nie rozważano połączenia dwóch instytucji kultury 
prowadzących zbliżoną działalność; 

e czy I mln zł ujęty w projekcie przy założeniu, że dochody wynosiły 35 lub 35 mln zł 

(informacja uzyskana z PIT) wchodzi w skład tej kwoty, czy też jest to nadwyżka; 

e czy nie należałoby pomyśleć o poczynieniu konkretnych oszczędności np. poprzez 
ograniczenie kadry zarządzającej w Urzędzie Miasta; 

e o ile zmniejszone zostaną dochody miasta z tytułu PIT i CIT. 
Wyjaśnień udzielali: Skarbnik Miasta Anna Gołąb i Burmistrz Miasta Waldemar Paluch 
podkreślając, że: 
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> w oświacie oprócz nauczycieli są również zatrudnieni pracownicy administracji i to 
ich dotyczy projekt uchwały na druku nr 6 i 7, 

>» Polski Ład zmniejszył środki w budżecie miasta Jarosławia (i nie tylko) zabierając 
24,5% z dochodów z PIT i CIT (strona internetowa Zawiązku Miast Polskich zawiera 

szczegółowe kwotowe wyliczenia), to nie można mówić o żadnej dodatkowej 
nadwyżce. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
w druku nr 7. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —19, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę Nr 737/LIV/2022 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok — raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 737/LIV/2022 stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 

8) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok 

- projekt stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że wprowadzenie proponowanych 

zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok jest efektem rozliczenia zrealizowanego 
w Szkole Podstawowej nr 1 w Jarosławiu, w znacznej części zadania pn. „W zjednoczonej 
Europie jesteśmy sobie bliscy” w ramach projektu „Ponadnarodowa mobilność uczniów” 
w _ ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020, 
współfinansowanego z EFS. Poniesione w 2021 roku wydatki na przedmiotowe zadanie to 
kwota 76 400,62 zł. W bieżącym roku nie będzie już kontynuacji przedmiotowego zadania. 

Niniejsza uchwała uaktualni budżet i zlikwiduje kwoty planowanych dochodów i wydatków 
na 2022 rok w zakresie wymienionego przedsięwzięcia. Zadanie zostało rozliczone 
z dofinansowaniem 76.145,04 zł. 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w obecności 10 radnych wydała opinię jednogłośnie pozytywną. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
w druku nr 8. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —19, „przeciw — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę Nr 738/LIV/2022 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok — raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 738/LIV/2022 stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 

9) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Jarosławia na rok _2022- projekt 
stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu, 
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Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że zmiany w planach jednostek 

budżetowych prowadzących działalność określoną w ustawie o systemie oświaty, które 
gromadzą dochody i wydatki na wydzielonym rachunku, o którym mowa w art. 223 ustawy 

o finansach publicznych wprowadza się na wniosek dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 6 im. 
ks. Piotra Skargi w związku z uzyskaniem dodatkowych dochodów z tytułu odszkodowania 
za uszkodzony monitor interaktywny. Uzyskane środki wykorzystane zostaną na zakup 
nowego monitora. Szczegółowy zakres tytułów dochodów jak również przeznaczenie 
zgromadzonych środków określa Uchwała Nr 920/LXXVIII/10 Rady Miasta Jarosławia 
zdnia 26 września 2010r. wsprawie określenia gminnych jednostek budżetowych 

prowadzących działalność określoną w ustawie z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo oświatowe, 
które gromadzą dochody określone w uchwale na wydzielonym rachunku, źródeł tych 
dochodów iich przeznaczenia oraz sposobu itrybu sporządzania planu finansowego 
dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i wydatków nimi finansowanych, 

dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania (z późn. zmian.). 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w obecności 10 radnych wydała opinię jednogłośnie pozytywną. 
Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
w druku nr 9. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —19, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 
podjęła uchwałę Nr 739%/LIV/2022_w sprawie zmiany __ uchwały 

budżetowej Miasta Jarosławia na rok _2022 — raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 739/LIV/2022 stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu. 

10)w_ sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na_2022 rok 
- projekt stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu, 
  

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że konieczność wprowadzenia zmian 
w budżecie miasta Jarosławia na rok 2022 wynika ze zwiększenia planowanych dochodów 

oraz wydatków uwzględnionych w tegorocznym budżecie. Większa liczba dzieci żywionych 
w stołówkach szkolnych oraz zmiana dziennej stawki za żywienie we wszystkich placówkach 
oświatowych i żłobkowych spowodowała wzrost planowanych dochodów oraz wydatków. 
Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jarosław 
Litwiak. Komisja w obecności 10 radnych wydała opinię jednogłośnie pozytywną. 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 

Skiba. Komisja w obecności 10 radnych wydała opinię jednogłośnie pozytywną. 
Radny Mariusz Walter pytał: 

> czy podjęcie niniejszej uchwały jest równoznaczne z podwyższeniem stawki za 
wyżywienie; 

> w jaki sposób regulowana jest kwestia żywieniowa, czy są ogłaszane przetargi na 

dostawę tzw. catering, czy też przyjęto inne rozwiązanie. 
Dyrektor Wydziału Oświaty Renata Chlebowska zapewniła, że przedłożony projekt 
uchwały nie zmienia żadnej stawki żywieniowej, rodzice dzieci nie zapłacą ani złotówki 

więcej, niż dotychczas. Chodzi o sam przepływ pieniędzy z konta na konto, by trafiły one do 
placówki oświatowej. 
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Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

w druku nr 10. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —18, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 1 

podjęła uchwałę Nr 740/LIV/2022 w sprawie wprowadzenia zmian 

w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok_— raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 740/LIV/2022 stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu. 

11)w_ sprawie wprowadzenia zmian _w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok 
- projekt stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że wnosi się o zmiany w planie 
dochodów i wydatków, które umożliwią realizację zadania pn. „Poprawa dostępności poprzez 

budowę windy w Szkole Podstawowej Nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi w Jarosławiu” 
w ramach projektu „Dostępny samorząd - granty” realizowanego przez Państwowy Fundusz 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w ramach Działania 2.18 Programu Operacyjnego 

Wiedza [Edukacja Rozwój 2014-2020.Zgodnie zprojektem umowy nr DSG/1209 

o powierzenie grantu, w ramach projektu „Dostępny samorząd - granty”, 84,28 % 
powierzonego grantu pochodzi ze środków europejskich, natomiast pozostałe 15,72 % 

z dotacji celowej (tj. budżetu państwa). Łączna wysokość wydatków ogółem przedsięwzięcia 
grantowego wynosi 250 tys. zł. Grantobiorca zobowiązany jest do sfinansowania ze środków 

własnych części zaplanowanych dostosowań, w kwocie stanowiącej równowartość co 
najmniej 20% kwoty rozliczonego grantu. W projekcie uchwały proponujemy 50.000 zł. 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jarosław 
Litwiak. Komisja w obecności 10 radnych wydała opinię jednogłośnie pozytywną. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w obecności 10 radnych wydała opinię jednogłośnie pozytywną. 
Głos w dyskusji zabierali: radny Wiesław Strzępek, radny Mariusz Walter i radny 

Marcin Nazarewicz pytając m.in.: 

e z jakiego źródła pochodzą środki uzyskane z funduszu celowego; 

e czy w Szkole Nr 11 planuje się montaż drugiej windy, bo Rada Miasta przeznaczała 
już środki finansowe na ten cel. 

Odpowiedzi udzielali: Dyrektor Biura Strategii i Pozyskiwania Funduszy Edyta Pytko 
i Burmistrz Miasta Waldemara Paluch zaznaczając, że: 

> projekt jest finansowany z Europejskiego Funduszu Społecznego, a operatorem 

programu jest PEFRON; 
> w Szkole Nr 11 funkcjonuje już jedna winda, a obecnie planuje się by była druga, 

która połączy trzy kondygnacje budynku. 
Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 11. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —19, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 
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podjęła uchwałę Nr 741/LIV/2022 w sprawie wprowadzenia zmian 

w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok — raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 741/LIV/2022 stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu. 

19)w sprawie wyrażania zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. „JarosLove - z miłości do ludzi” 

w ramach Programu Rozwój Lokalny finansowanego ze środków Mechanizmu 

Finansowego EOG _i Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 2014-2021 

- projekt stanowi załącznik Nr 46 do niniejszego protokołu, 

  

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska Jarosław realizuje 
projekt „„JarosLove - z miłości do ludzi” w ramach Programu Rozwój Lokalny finansowanego 
ze środków Mechanizmu Finansowego EOG i Norweskiego Mechanizmu Finansowego na 
lata 2014-2021. W ramach projektu realizowane będzie przedsięwzięcie infrastrukturalne 

polegające na budowie windy przy Szkole Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi 
im. Adama Mickiewicza. W chwili obecnej uzyskano decyzję budowlaną i planowane jest 
ogłoszenie postępowania przetargowego z datą zakończenia inwestycji w czerwcu 2023 r. 
Aby można było ogłosić postępowanie konieczne jest przesunięcie środków finansowych z 
roku bieżącego na rok 2023. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w obecności 9 radnych wydała opinię jednogłośnie pozytywną. 
Głos w dyskusji zabierali: 

* radny Mariusz Walter pytał, czy w środkach wskazanych w projekcie uchwały w druk 
nr 19 ujęto „wycieczkę” do Norwegii i ile mieszkańcy za nią zapłacili. 

W odpowiedzi Przewodniczący Rady Szczepan Łąka oświadczył, że wyjazd do Norwegii 
nie kosztował podatników ani złotówki, ponieważ na ten cel przeznaczone były środki 
z funduszu norweskiego. 

«+ radny Marcin Nazarewicz nie zgodził się ze stwierdzeniem, iż podatnicy za wyjazd 

do Norwegii nie zapłacili, ponieważ urzędnicy otrzymali zarówno wynagrodzenie za 
pracę, jak i zwrot kosztów delegacji zagranicznej. 

4% radny Jarosław Litwiak zwrócił uwagę, że niniejszy wyjazd to nie była wycieczka 
lecz wizyta studyjna. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka zamknął dyskusję nad projektem uchwały w druku 
nr 19 i zarządził głosowanie. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —17, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 2 
podjęła uchwałę Nr 742/LIV/2022 w sprawie wyrażania zgody na 
zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2022 
w związku z realizacją projektu pn. „JarosLove - z miłości do ludzi” 
w ramach Programu Rozwój Lokalny finansowanego ze środków 
Mechanizmu _ Finansowego _EOG_i Norweskiego _ Mechanizmu 

Finansowego na lata 2014-2021 — raport z przeprowadzonego imiennego 
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głosowania stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 742/LIV/2022 stanowi 
załącznik nr 48 do niniejszego protokołu. 

12)w sprawie wprowadzenia _ zmian _w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok 
- projekt stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska Jarosław od 2021 

roku realizuje projekt pn. „JarosLove - z miłości do ludzi” w ramach Programu Rozwój 
Lokalny finansowanego ze środków Mechanizmu Finansowego EOG i Norweskiego 
Mechanizmu Finansowego na lata 2014-2021. Zmniejszenia planu dochodów i wydatków 

w 2022 roku podyktowane jest koniecznością przesunięcia na kolejny rok budżetowy 
realizacji przedsięwzięcia infrastrukturalnego polegającego na budowie windy przy Szkole 
Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza. Powyższe jest 

odzwierciedleniem przedstawionego również projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2022 w związku 

zrealizacją projektu pn. „JarosLove - zmiłości do ludzi” w ramach Programu Rozwój 
Lokalny finansowanego ze środków Mechanizmu Finansowego EOG i Norweskiego 
Mechanizmu Finansowego na lata 2014-2021. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w obecności 9 radnych wydała opinię jednogłośnie pozytywną. 
Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
w druku nr 12. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —18, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 1 

podjęła uchwałę Nr 743/LIV/2022 w sprawie wprowadzenia zmian 
W budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok _— raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 743/LIW/2022 stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu. 

13)w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok 
- projekt stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że podpisany Aneks z 16.10.2022 

roku Nr 3 do Umowy Nr ZMP/3/2022/1B pomiędzy Miastem Jarosław, a Związkiem Miast 
Polskich z dnia 17 stycznia 2022 roku nr ZMP/3/2022/IB umożliwi zwiększenie środków na 
pokryciu kosztów spotkań bilateralnych pomiędzy Gminą Miejską Jarosław, a partnerem 

z Państwa-Darczyńcy do wysokości 15414,56 zł. Maksymalna kwota refundacji o jaką 
Gmina Miejska Jarosław może wnioskować wynosi 15 414,56 zł. Refundacja obejmuje 
zarówno swoje środki jak i koszty potencjalnego partnera. Zwiększenie planu pozwoli na 
100 % refundację poniesionych kosztów. 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w obecności 9 radnych wydała opinię jednogłośnie pozytywną. 
W dyskusji udział brali: 

«%: radny Marcin Nazarewicz i radny Mariusz Walter pytając: 
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e czy zwiększenie środków, o których mowa w omawianym projekcie uchwały 
związane jest z wyjazdem i wizytą studyjną jarosławskiej delegacji w Norwegii; 

e jakie dobre praktyki i oferty przywieziono z Norwegii i ile ten wyjazd kosztował 
niezależnie z czego był finansowany. 

4 radna Dorota Batiuk-Jankiewicz wyraziła ogromne zażenowanie prowadzoną 
dyskusją na temat wizyty studyjnej przedstawicieli Jarosławia w Norwegii tym 

bardziej, że to strona norweska go sfinansowała, a obie strony z tego skorzystały 
wymieniając się dobrymi praktykami i doświadczeniami. 

W odpowiedzi na powyższe: Dyrektor Biura Strategii i Pozyskiwania Funduszy Edyta 
Pytko i Burmistrz Miasta Waldemar Paluch podkreślili, że: 

> projekt uchwały to rozliczenie wizyty Norwegów w Polsce w pełni finansowane 
z projektu bilateralnego, a nie z budżetu miasta; 

> wyjazd do Norwegii finansowała strona norweska; 

> cieszy bardzo, że Jarosław ma tak dobrego partnera, z którego doświadczenia i wiedzy 
może korzystać. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
w druku nr 13. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —19, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — brak 
podjęła uchwałę Nr 744/LIV/2022 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok _— raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 744/LIW/2022 stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu. 

14) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2022 w związku z realizacją zadania pn. _,, Termomodernizacja 
budynku Rynek 6 — opracowanie dokumentacji technicznej elewacji południowej 
i dachu kamienicy Rynek 6” - projekt stanowi załącznik nr 55 do niniejszego 
protokołu, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że w związku z okresową kontrola 
roczną stanu technicznego budynku Rynek 6 w Jarosławiu w miesiącu sierpniu br. 
wyszczególniono następujący wymagany zakres robót remontowo-konserwacyjnych, tj.: 
remont więźby dachowej wraz z pokryciem i obróbkami blacharskimi, remont elewacji 
południowej (tynki, okładziny). Podjęcie niniejszej uchwały pozwoli na zlecenie 
dokumentacji projektowej, której wykonanie jest czasochłonne, wymaga wielu uzgodnień 
oraz działań. Wykonanie ww. zadania jest konieczne ze względu na bezpieczeństwo 

publiczne, zapewnienie funkcjonowania obiektu użyteczności publicznej i podniesienia 
estetyki zewnętrznej budynku i otoczenia 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w obecności 9 radnych wydała opinię jednogłośnie pozytywną. 

Burmistrz Miasta Waldemar Paluch zgłosił autopoprawkę polegającą na tym, by w tytule 
projektu uchwały w druku nr 14 i $ 1 zmieniono słowo „„Termomodernizacja” na „Remont”. 
W dyskusji udział brali: radny Wiesław Strzępek, radny Marcin Nazarewicz i radny 
Mariusz Walter pytając: 

e co zawiera protokół z przeglądu okresowego i wydano zalecenia; 
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e czy w związku ze złym stanem technicznym budynku nr 6 istnieje realne zagrożenie 
dla osób w nim przebywających tj. zarówno urzędników jak i petentów; 

e czy na remont przedmiotowej kamienicy wyraził zgodę Konserwator Zabytków; 

e czy w zaleceniach pokontrolnych zawarto konieczność wyposażenia obiektu w system 
wczesnego ostrzegania (czujki, ręczne ostrzegacze przeciwpożarowe, system 
zadymiania), jeśli tak to, czy zostało to już wdrożone. 

W odpowiedzi na powyższe Sekretarz Miasta Magdalena Kapusta oznajmiła, że: 
>. w związku z protokołem okresowej rocznej i pięcioletniej kontroli stanu technicznego 

kamienicy nr 6 Rynek, która odbyła się 10 września 2021 r. i 23 września 2022 r., ze 

względów na brak środków udało się jedynie wykonać część zaleceń m.in. w zakresie 

wymaganych robót remont-konserwatorskich — remont więźby dachu wraz 
z pokryciem i obróbkami blacharskimi, remont elewacji południowej (tynki, 

okładziny); 
> nie wydaje się, by istniało jakieś duże zagrożenie dla osób przebywających w budynku 

Rynek 6, choć nie przewidzicie, jak wyglądałaby sytuacja w chwili paniki; 

> jak do tej pory nie została wykonana ocena Konserwatora Zabytków, bo miasto 
jeszcze nie przystąpiło do realizacji tego zadania; 

> zabezpieczenia przeciwpożarowe spełniające określone wymogi znajdują się 

w serwerowni oraz w kancelarii niejawnej, pozostałe pomieszczenia takowych nie 
mają. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie autopoprawkę zgłoszoną przez Burmistrza 
Miasta polegającą na tym, by w tytule projektu uchwały w druku nr 14 i $ I zmieniono słowo 
„Iermomodernizacja” na „Remont”. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 19 radnych przy głosach: 

„za”- 19, 

„przeciw ” — brak, 

„wstrzymał się” — brak 

przyjęła w/w wniosek. 
-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 56 do niniejszego 

protokołu. 
Następnie wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania 

projektu uchwały w druku nr 15. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —19, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę Nr 745/LIV/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2022 
w związku z realizacją zadania pn. „Remont budynku Rynek_6 — 
opracowanie dokumentacji technicznej elewacji południowej i dachu 

kamienicy Rynek 6” — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 

załącznik nr 57 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 745/LIV/2022 stanowi załącznik nr 58 do 
niniejszego protokołu. 

  

  

15)w sprawie wyrażenia zgody na_zaciągnięcie zobowiązania_ finansowego 
wykraczającego poza rok budżetowy_- projekt stanowi załącznik nr 59 do 

niniejszego protokołu, 
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Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały dotyczy 
wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania na rok 2023 na realizację zadania pn. „Odbiór 
i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy Miejskiej Jarosław pochodzących 

z nieruchomości zamieszkałych oraz nieruchomości niezamieszkałych na których powstają 
odpady komunalne, prowadzenie Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych oraz 
zaopatrzenie nieruchomości w pojemniki na odpady komunalne” w wysokości: 16 mln 
500 tys. złotych. Zabezpieczenie środków finansowych na rok 2023 jest niezbędne w związku 

z koniecznością przeprowadzenia postępowania przetargowego na odbiór i zagospodarowanie 
odpadów, a tym samym zapewnienie ciągłości. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w obecności 9 radnych wydała opinię jednogłośnie pozytywną. 
W dyskusji udział brali: radny Wiesław Strzępek, radny Marcin Nazarewicz, radny Piotr 

Kozak, radny Mariusz Walter i Wiceprzewodnicząca Rady Bożena Łanowy pytając: 

e czym podyktowany jest znaczący 25% wzrost kwoty przeznaczonej na odbiór 
i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy Miejskiej Jarosław 
w 2023 roku; 

e jaką stawkę Burmistrz chce zaproponować mieszkańcom po przyjęciu tej uchwały; 

e jaką kwotę zamierza się określić szacując wartość zamówienia skoro art. 34 ustawy 
Prawo zamówień publicznych mówi, że „podstawą ustalenia wartości zamówienia na 
usługi lub dostawy powtarzające się okresowo lub podlegające wznowieniu 
w określonym czasie jest łączna wartość zamówień tego samego rodzaju 
w poprzedzających 12 miesiącach "; 

e czy podjęcie omawianej uchwały nie może poczekać do momentu otwarcia ofert, 
których termin składania upływa z dniem 27 lutego 2023 r. 

Radny Marcin Nazarewicz przedstawił zestawienie związane z obsługą wywozu odpadów 
komunalnych, które pokazało jak kształtowały się kwoty w tym zakresie na przestrzeni lat 
2016 — 2021 tj.: 2016 — 3.091.200 zł, 2017 — 6.097.000 zł, 2018 — 6.704.130 zł, 2019 — 
9.905.170 zł, 2020 — 13.680.000 zł, 2021 — 9.236.000 zł (z jednej umowy) i 2022 — 

13.700.000 zł, a propozycja na 2023 — 16.500.000 zł, które niejako daje zielone światło dla 
oferenta, żeby było drożej i nieważne skąd potem trzeba będzie po te pieniądze sięgnąć, czy 
z budżetu miasta, czy też z kieszeni mieszkańców. Mając na uwadze powyższe zgłosił 
wniosek, by w projekcie uchwały w druku nr 15 zmniejszyć kwotę w $1 z 16 mln 500 tys. zł 
na 13 mln 700 tys. zł. 

Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz zwróciła uwagę, że koszty wywozu odpadów rosły na 
przestrzeni lat, ale istotnym jest fakt, iż nastąpiła zmiana w systemie rozliczania tj. wcześniej 
był system ryczałtowy, natomiast dziś jest liczony od ilości faktycznie wywiezionych 
odpadów. 
Odpowiedzi udzielali: Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem 

Komunalnym i Ochrony Środowiska Grażyna Strzelec, Radca Prawny Mariusz 
Prychocin i Prezes PGKiM Franciszek Gołąb wyjaśniając, że: 

>» ogłoszono przetarg, żeby uniknąć sytuacji, w której miasto miałoby problem 
z podpisaniem umowy na zagospodarowanie i wywóz odpadów komunalnych, 
a zabezpieczona kwota wcale nie musi zostać wykorzystana (ostateczną wskaże 

rynek); 
> uchwała powinna zostać podjęta, gdyż w momencie otwarcia ofert obowiązkiem 

zamawiającego jest poinformowanie wykonawców jaką kwotę zamawiający 
zabezpieczył na wykonanie zadania; 

> zmienił się system gospodarowania odpadami komunalnymi z ryczałtowego na 
faktyczną ilość wyprodukowanych ton śmieci; 
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> przy rozliczeniu ryczałtowym za obiór odpadów stawka była ciągle ta sama, a tonaż 
wzrastał, wzrastała opłata na instalacjach i opłata marszałkowska, co powodowało 
straty dla spółki świadczącej te usługi; 

>» istotnym czynnikiem wpływającym na cenę odbioru odpadów było zamknięcie 
w latach 2010-2016 w Jarosławiu czynnego składowiska odpadów komunalnych. 

O godz. 17.30 obrady opuściła radna Anetta Makarska. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez radnego Marcina 
Nazarewicza, by w projekcie uchwały w druku nr 15 zmniejszyć kwotę w $1 z 16 mln 
500 tys. zł na 13 mln 700 tys. zł. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych przy głosach: 

„za”-8, 

„przeciw ” — 10, 

„wstrzymał się” — brak 

odrzuciła w/w wniosek. 
-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 60 do niniejszego 

protokołu. 

Następnie wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania 
projektu uchwały w druku nr 15. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —10, „przeciw ” — 4 i „wstrzymał się” — 4 podjęła 
uchwałę Nr 746/LIV/2022_w sprawie wyrażenia zgody na 
aciągnięcie zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok 

budź etowy — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 61 

do niniejszego protokołu, uchwała Nr 746/LIW/2022 stanowi załącznik nr 62 do niniejszego 
protokołu. 

16)w_sprawie_ określenia _górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Miejskiej Jarosław, za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych 
i transportu nieczystości ciekłych- projekt stanowi załącznik nr 63 do niniejszego 
protokołu, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały dotyczy stawek za 

odbiór nieczystości ciekłych oraz za odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych. 
Stawka za odbiór  itransport nieczystości ciekłych, której górna granica wynosi 
45 zł, obowiązuje od 2020 r. i niebyła zmieniana do dnia dzisiejszego. Natomiast koszty 

związane z odbiorem i transportem nieczystości ciekłych uległy znacznemu wzrostowi, jak 
również koszty zrzutu nieczystości ciekłych do stacji zlewnych. Przedsiębiorcy świadczący 
usługi wywozu nieczystości pismami z dnia 13.05.2022 r., 01.07.2022 r., 26.07.2022 r., 
23.09.2022 r. zwrócili się do zarówno do Rady Miasta jak również Burmistrza Miasta 
Jarosławia o urealnienie górnej stawki opłat, ze względu na wzrastającą inflację w Polsce od 

końca 2021r. przez co znacznie wzrosły ceny towarów i usług (około 16,1 % w sierpniu 
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2022r. dane z Głównego Urzędu Statystycznego). Firmy ponadto poinformowały, że 

w przypadku pozostawienia stawki bez zmian, będą narażone na straty, nie osiągną zysków 
i działalność w tym zakresie stanie się nierentowna, co w konsekwencji skutkować będzie 
zaprzestaniem prowadzenia działalności w tym zakresie. Mając na uwadze powyższe oraz 

zapewnienie ciągłego odbiór nieczystości z posesji mieszkańców, którzy nie są podłączeni do 
sieci kanalizacyjnej na terenie miasta Jarosławia uzasadnione jest podniesienie górnej stawki 
opłat za wywóz nieczystości ciekłych, a także stawki za odbiór i zagospodarowanie odpadów 
dla nieruchomości nie będących w systemie, gdyż stawka ta nie była regulowana od 2020 r. 
Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji 
Krzysztof Kiper. Komisja w obecności 9 członków pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w druku nr 16 przy głosach: „za” — 7, „przeciw” — 2 i „wstrzymał się” - brak. 
W dyskusji udział brali: radny Marcin Nazarewicz, radny Mariusz Walter, radny Wisław 
Strzępek zwracając uwagę, że: 

e należy jeszcze raz zastanowić się, czy faktycznie w Jarosławiu powinna być 
podniesiona stawka za wywóz nieczystości ciekłych tym bardziej, że na posiedzeniu 
Komisji Infrastruktury Technicznej nie przedstawiono żadnych wyliczeń składowych, 

które przemawiałyby za jej podniesieniem; 

e niektóre miasta w Polsce uzależniają cennik od m* wytwarzanych nieczystości 
i odległości od miejsca, z którego one są odbierane np. Krasnystaw; 

e duża grupa mieszkańców wnioskowała o obniżenie stawki za wywóz nieczystości 
a nie jej podwyższanie; 

Gmina ma obowiązek zapewnić mieszkańcom wywóz nieczystości, 

e Radni, którym w chwili obecnej przedstawiono propozycję podwyższenia stawki za 
wywóz nieczystości zostali postawieni niejako pod presją szantażu ze strony dwóch 
instytucji świadczących w/w usługi, które zagroziły, że z powodu nieopłacalności 
zaprzestaną ich świadczenia. 

Pytali również, czy przyjęcie tej uchwały podwyższającej stawkę za wywóz nieczystości 
ciekłych do 60 zł spowoduje zamknięcie tego tematu i zaniechanie pobierania przez podmioty 
świadczące tę usługę wyższych opłat aniżeli te ustalone. 

Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz i Przewodniczący Rady Szczepan Łąka wskazywali, że: 

e Rada Miasta nie ma mocy sprawczej, by zmusić przedsiębiorców do świadczenia w/w 
usług poniżej kosztów; 

e pozostając przy stawce w wysokości 45 zł, Rada Miasta naraziłaby mieszkańców na 
to, że usługa nie byłaby wykonywana; 

proponowane 60 zł to stawka maksymalna, której przedsiębiorcy nie muszą pobierać; 

na podwyżkę stawki rzutuje między innymi cena oleju napędowego, która w ciągu 

kilku lat wzrosła prawie dwukrotnie. 
O godz. 18.20 obrady opuścił radny Jarosław Litwiak. 

Radny Marcin Nazarewicz zawnioskował, by w projekcie uchwały w druku nr 16 
wprowadzić zmianę w $ 2 tj. zmniejszyć na 40 zł brutto za 1 m* górną stawkę opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Miejski Jarosław. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Marcina Nazarewicza, by 
w projekcie uchwały w druku nr 16 w $ 2 tj. zmniejszyć na 40 zł brutto za 1 m? górną stawkę 
opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Miejski Jarosław. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych przy głosach: 

„za”- 6, 

„przeciw ” — brak, 

„ wstrzymał się” — 11 
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przyjęła w/w wniosek. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 64 do niniejszego 

protokołu. 
O godz. 18.23 na obrady powrócił radny Jarosław Litwiak. 

Następnie wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania 
projektu uchwały w druku nr 15 wraz z przyjętą poprawką. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —9, „przeciw” — przeciw i „wstrzymał się” — 9 

podjęła uchwałę Nr 747/LIV/2022_w sprawie określenia górnych 
stawek_opłat ponoszonych przez _właścicieli nieruchomości, którzy 
nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na _ rzecz _Gminy Miejskiej Jarosław, za usługi 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz_opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych— raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu, 
uchwała Nr 747/LIV/2022 stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu. 

20)w sprawie wyrażania zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn._., Termomodernizacja budynku 

zkoły Podstawowej Nr 1] z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza w 

Jarosławiu” w ramach Programu Środowisko, Energia _i Zmiany Klimatu" 

finansowanego ze środków Mechanizmu Finansowego _ Europejskiego Obszaru 
Gospodarczego 2014-2021 Poprawa efektywności energetycznej w budynku 

szkolnych” - projekt stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska Jarosław realizuje 
projekt pn. „Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej nr 11 z Oddziałami 
Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza w Jarosławiu” w ramach Programu „Środowisko, 
Energia iZmiany Klimatu” finansowanego ze środków Mechanizmu Finansowego 

Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2014-2021 „Poprawa efektywności energetycznej 
w budynkach szkolnych”. Zgodnie ze złożonym w 2020 roku wnioskiem o dofinansowanie 
projektu wartość robót budowlanych oszacowano na kwotę 4.316.949,11 zł, w tym 

dofinansowanie 3.021.864,38 zł. Zgodnie z opracowanym w 2022 r. wstępnym kosztorysem 
wartość robót wynosi 9.033.723,79 zł. Jednocześnie Operator Programu „Środowisko, 
Energia i Zmiany Klimatu” umożliwia Beneficjentom Programu ubieganie się o zwiększenie 
kwoty dofinansowania realizowanych projektów w związku ze znaczącym wzrostem cen. 

Warunkiem aplikowania jest ujęcie zwiększonych kwot w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej. 
Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji 
Krzysztof Kiper. Komisja w obecności 9 członków pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w druku nr 20 przy głosach: „za” — 8, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” - 1. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
w druku nr 20. 
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Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —17, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 1 

podjęła uchwałę Nr 748/LIV/2022 w sprawie wyrażania zgody na 

zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2022 

w związku z realizacją projektu pn. „Termomodernizacja budynku 

Szkoły Podstawowej Nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama 

Mickiewicza _w Jarosławiu” w ramach _ Programu Środowisko, 

Energia i Zmiany Klimatu” finansowanego ze środków Mechanizmu 

Finansowego_Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2014-2021” 

Poprawa efektywności energetycznej w budynku szkolnych” — raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu, 
uchwała Nr 746/LIV/2022 stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu. 

17) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 2023 

rok- projekt przed wymianą stanowi załącznik nr 70 do niniejszego protokołu, 
projekt po wymianie stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej uwzględniają dokonane i proponowane zmiany w budżecie dotyczące dochodów, 

wydatków iprzychodów zroku 2022 oraz w latach 2023-2024, wynikające z podjętych 
uchwał i zarządzeń oraz projektów załączonych uchwał w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok. Zmiany w WPF uwzględniają również propozycje 
zaciągnięcia nowych zobowiązań finansowych, wykraczających poza rok budżetowy 2022, 
w związku z realizacją projektów wymienionych w $ I, pkt 2 niniejszej uchwały. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w obecności 9 radnych wydała do pierwotnego projektu (przed wymianą) 
opinię pozytywną, przy głosach: „„za” — 8, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” - 1. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
w druku nr 20. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —13, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 7 
podjęła uchwałę Nr 749/LIV/2022_w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 2023 rok — raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu, 
uchwała Nr 749/LIV/2022 stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu. 

18)w_ sprawie przyjęcia Programu współpracy __ Gminy _ Miejskiej Jarosław 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu przepisów 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023- projekt stanowi 
załącznik nr 74 do niniejszego protokołu, 
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Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że ustawa z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie nakłada na organ administracji 
publicznej obowiązek realizacji zadań ze sfery publicznej we współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie. Art. 5a wyżej wymienionej ustawy nakłada na organ 
stanowiący jednostki samorządu terytorialnego obowiązek uchwalenia rocznego programu 

współpracy po przeprowadzeniu konsultacji z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie. Konsultacje projektu Programu współpracy Gminy Miejskiej Jarosław 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu przepisów 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023 przeprowadzono w terminie 

od dnia 12 września 2022 r. do dnia 30 września 2022 r. na podstawie Zarządzenia Burmistrza 
Miasta Jarosławia nr 388/2022 zdnia 9 września 2022 r. w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji Programu współpracy Gminy Miejskiej Jarosław z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami w rozumieniu przepisów o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2023. Żadna z uprawnionych organizacji nie wniosła w ramach 

konsultacji uwag ani opinii do projektu Programu współpracy. Wspomniany powyżej 
Program reguluje zasady współpracy pomiędzy samorządem Gminy Miejskiej Jarosław, 

a organizacjami pożytku publicznego, określając cele, zakres i formy tej współpracy. 
W związku z powyższym podjęcie niniejszej uchwały w sprawie przyjęcia Programu 
współpracy Gminy Miejskiej Jarosław z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami w rozumieniu przepisów o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2023 jest w pełni zasadne. 
Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawiła Przewodniczący Komisji 

Jarosław Litwiak. Komisja w obecności 10 radnych wydała opinię jednogłośnie pozytywną. 
Głos w dyskusji zabierali: radny Piotr Kozak, radny Marcin Nazarewicz, radny Mariusz 
Walter, radny Wiesław Strzępek i radna Dorota Batiuk-Jankiewicz pytając: 

e czy wysłano zawiadomienia do organizacji i stowarzyszeń w kwestii wytypowania 
przedstawiciela do składu komisji konkursowej (str.14, $42 ust.3); 

która organizacja desygnowała swojego przedstawiciela do komisji konkursowej; 

ile osób liczyła w/w komisja (z podziałem na przedstawicieli organu wykonawczego, 
uchwałodawczego i organizacji); 

e czy organizacje lub stowarzyszenia zgłaszały jakieś wnioski, bądź uwagi w kwestii 
powoływanego składu komisji konkursowej. 

Odpowiedzi udzielali: Dyrektor Wydziału Oświaty i Sportu Renata Chlebowska 
i Burmistrz Miasta Waldemar Paluch wyjaśniając, że: 

> w pracach komisji konkursowej zasiadają przedstawiciele stowarzyszeń, które nie 
biorą udziału w konkursie; 

w roku ubiegłym w skład komisji weszła osoba z organizacji „Rozwój i Postęp”; 

powoływanie komisji konkursowej należy do kompetencji Burmistrza, a nie Rady 

Miasta; 

pracom komisji zawsze przewodniczy Dyrektor Wydziału Oświaty i Sportu Urzędu 
Miasta, zmieniają się tylko jej członkowie; 

do tej pory nie zgłaszano żadnych uwag, co do składu powoływanych komisji 
konkursowych. 

Radny Marcin Nazarewicz zgłosił wniosek, aby w rozdziale XI $42 po słowach: „W skład 
komisji konkursowej wchodzą” wprowadzić w pkt. 1),2) i 3) zapis: „w liczbie nie mniej niż 
3 przedstawicieli ". 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Marcina Nazarewicza, aby 
w rozdziale XI $42 po słowach: „W skład komisji konkursowej wchodzą” wprowadzić w pkt. 

1),2) 1 3) zapis: „w liczbie nie mniej niż 3 przedstawicieli ". 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych przy głosach: 

„za”- 6, 

„przeciw ” — 10, 

„wstrzymał się” — 2 

odrzuciła w/w wniosek. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 75 do niniejszego 
protokołu. 
Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku nr 18. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —12, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 6 

podjęła uchwałę Nr 750/LIV/2022_w sprawie przyjęcia Programu 
współpracy _ Gminy __ Miejskiej _ Jarosław _z__ organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu przepisów 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023 — 
raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 76 do niniejszego 

protokołu, uchwała Nr 750/LIV/2022 stanowi załącznik nr 77 do niniejszego protokołu. 

Ad. _V. Informacja _o_ stanie placówek oświatowych w rozpoczętym roku 
szkolnym 2022/2023. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że informacja o stanie placówek 

oświatowych w rozpoczętym roku szkolnym 2022/2023 radni otrzymali elektronicznie wraz 
z materiałami na sesję i mogli się z tymi dokumentem zapoznać. 
Opinie do w/w dokumentów Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił 
Przewodniczący Komisji Jarosław Litwiak informując, że Komisja nie wniosła żadnych 

uwag do przedstawionych informacji w zakresie stanu placówek oświatowych rozpoczętym 
roku 2022/2023. 
Radny Marcin Nazarewicz i radna Wanda Czerwiec wyrazili radość z wyników w nauce 
i wysokiego poziomu egzaminów, jakie uzyskują uczniowie jarosławskich szkół. Podkreślali, 
że cieszy również fakt, iż w szkołach przyjęły się zajęcia dodatkowe, z których chętnie 
korzysta coraz więcej dzieci i młodzieży (np. zajęcia z robotyki) 

Wobec braku innych uwag i pytań Rada przystąpiła do realizacji kolejnego punktu obrad 
>k > >k >k > 26 > >k >k 2h 36 26 > >k > 2h 2h >k > >k 2h > > > > 2h > 26 >k >k > >k 2h 2 26 > > > > >k 2 2h 26 25 > >k >k > >k 26 > > >k > zk >k 

Ad. VI. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że sprawozdanie z działalności 
Burmistrza w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta, radni 
otrzymali elektronicznie wraz z materiałami na sesję i mogli się z tym dokumentem zapoznać. 
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Wobec braku innych uwag i pytań Rada przystąpiła do procedowania kolejnego punktu obrad. 
i tożożoŁ ok oł ŻOŻOŻ ŻOŻOŁOŻ EE ŻOŻ ŁOŻE Ł Ż Ż ŻOŻO ŁO ŁK OŁ ŁOŻE oŻ ŁOŻO ŁOŻE Ło ŻE IE H 

Ad. _ VII. __ Informacja __ Przewodniczącego _Rady__ Miasta __o__ działaniach 
podejmowanych _ w _ okresie międzysesyjnym _ oraz __o__ oświadczeniach 
majątkowych za 2021 r. 

W okresie sprawozdawczym do Biura Rady wpłynęły: 

1) e-mail - propozycja — o nadanie nazwy rondu imienia Sama Spiegela — przekazano do 
Komisji Infrastruktury Społecznej; 

2) wniosek z firmy Forgame odnośnie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w lokalu 
przy ul. Pruchnickiej — wniosek przekazano do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; 

3) pismo od Burmistrza Miasta Jarosławia informujące na temat złożonych oświadczeń 
majątkowych Zastępców Burmistrza Miasta, Skarbnika Miasta, Sekretarza Miasta, 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy (z wyłączeniem dyrektorów szkół 
i przedszkoli), osób zarządzających i członków zarządzających gminną osobą prawną 

i osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza Miasta Jarosławia 
informujące, że wszystkie zobowiązane osoby w liczbie 33 złożyły oświadczenia 

majątkowe za 2021 rok wg stanu na dzień 31 grudnia 2021 r. wraz z zeznaniem 
o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) i wywiązały się tym 

samym z ustawowego obowiązku. 32 osoby złożyły oświadczenie w terminie tj. do 
30 kwietnia r., natomiast jedna osoba złożyła oświadczenie po wyznaczeniu 
dodatkowego czternastodniowego terminu, który został zachowany. Nie stwierdzono 
sprzeczności pomiędzy danymi wykazanymi w oświadczeniu, a danymi będącymi w 
posiadaniu Urzędu, nie stwierdzono też nieprawidłowości, które uzasadniałyby 

skierowanie sprawy do Centralnego Biura Antykorupcyjnego o kontrolę oświadczenia 
majątkowego; 

4) pismo od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Dębicy z informacją, że jedno 
oświadczenie majątkowe zostało złożone wg stanu na dzień 31 grudnia 2021 r., ale po 
terminie. Natomiast innych nieprawidłowości nie stwierdzono; 

5) zaproszenie ze Stowarzyszenia Samorządów Powiatu Dąbrowskiego do udziału w II 
edycji Turnieju Tenisa Stołowego Samorządowców i Parlamentarzystów „Złota 
Rakietka Małopolski”, które odbędzie się 5 listopada 2022 r. w hali sportowej przy 

Szkole Podstawowej w Oleśnie — wszyscy radni otrzymali niniejsze zaproszenie; 
6) pismo z Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Przemyślu przekazujące skargę 

mieszkańca Jarosławia na działalność Prezesa PGKiM — skargę przekazano do 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; 

7) pismo z Rady Dzielnicy Nr I, II, VII w sprawie propozycji do budżetu na 2023 rok; 
8) pismo z Urzędu Marszałkowskiego informujące o udzieleniu przez Sejmik 

Województwa Podkarpackiego w 2022 roku dotacji dla Klasztoru oo. Dominikanów, 
Klasztoru Sióstr Benedyktynek, Parafii Rzymskokatolickiej pw. Bożego Ciała na 
dofinansowanie prac remontowo-konserwatorskich obiektów zabytkowych wpisanych 
do rejestru zabytków. 

Ponadto Przewodniczący przypomniał, że radni w dniu 1 września 2022 r. otrzymali 
informację z wykonania budżetu Miasta Jarosławia za I półrocze 2022 r. oraz uchwałę 
Regionalnej Izby Obrachunkowej nr 13/38/2022 w sprawie opinii o informacji Burmistrza 
Miasta o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze. 
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Ad. VIII. Wolne wnioski i informacje. 

W tym punkcie obrad głos zabierali: 
«k Przewodnicząca Rady Szczepan Łąka poinformował, że w konkursie organizowanym 

przez Podkarpacką Regionalną Organizację Turystyczną oraz Polską Organizację 
Turystyczną, Jarmark Jarosławski otrzymał tytuł Najlepszego Produktu Turystycznego 

Podkarpacia i w dniu 18 października 2022 r. uzyskał certyfikat regionalny. 

*k Radny Piotr Kozak 
e poprosił, by miasto podjęło działania zmierzające do odzyskania terenów Babionki 

(11 działek), w chwili obecnej należące do Gminy Wiązownica np. poprzez zamianę 

za Garbarze. 

e pytał, czy miasto ponosi jakieś dodatkowe koszty w związku z transmisją obrad 

dzisiejszej sesji poprzez system posiedzenia.pl. 
*k Radny Wiesław Strzępek zapytał: 

e czy wszystkie Dzielnice złożyły wnioski do projektu budżetu na 2023 rok; 

e dlaczego miasto pomija opinię Rad Dzielnic przy decyzjach o nadaniu nazw rondom 
i ulicom w mieście; 

e dlaczego Burmistrz nie wywiązał się z deklaracji złożonej na sesji wrześniowej i nie 
porozmawiał z osobami handlującymi kwiatami (osoby te po raz kolejny zostały 
odesłane do merytorycznego Wydziału); 

e w jaki sposób zostanie rozwiązana różnica w poziomie terenu (wynosząca 50 cm) 
Placu Św. Michała z płytą Rynku i czy w konsekwencji nie zostaną odkryte 

fundamenty kamienic, które tam się znajdują; 

e jak przedstawia się sytuacja z fotowoltaiką w mieście i czy osoba przeprowadzająca 
audyty posiada odpowiednie uprawnienia. 

Radny odniósł się również do stylu i sposobu odwołania jego osoby z funkcji 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Jarosławia. Głos w tej sprawie zabierali także 
Przewodniczący Klubu „, Wspólnie Zmieniamy Jarosław” Jarosław Litwiak i radny Mariusz 

Walter. 

sk Wiceprzewodnicząca Rady Bożena Łanowy: 

e  ponowiła wniosek dotyczący likwidacji przejścia dla pieszych przy wyjeździe z ronda 
obok JOKiS oraz zamontowania przycisków „na żądanie” przy przejściach: przy 
Bramie Karkowskiej i ul. Grunwaldzkiej na wysokości Kościoła Św. Ducha. 

e poprosiła o informację, czy prawdą jest, że przy ul. Piekarskiej zostały wycięte zdrowe 

drzewa. 
dk Radny Marcin Nazarewicz oznajmił, że: 

e do Komisji Infrastruktury Technicznej wpłynęło pismo z firmy CD LOCUM 
zgłaszające gotowość nieodpłatnego przekazania Gminie Miejskiej Jarosław 
wykonanych inwestycji, jednak nie było ono rozpatrywane ze względu na 
ograniczenia czasowe; 

e Rada Dzielnicy Nr VII do dnia dzisiejszego nie uzyskała informacji od Burmistrza 
w sprawie przekazania niewykorzystanych środków finansowych w ramach 1 mln zł 
na budowę i modernizację oświetlenia w tejże Dzielnicy (pismo złożono 
3 października br.); 

e chciałby poznać, jakie efekty wizyty studyjnej w Norwegii uzyskała jarosławska 
delegacja, jakie podpatrzono rozwiązania, które można byłoby wykorzystać 
w Jarosławiu, np. jak Gmina Norweska radzi sobie z kwestią gospodarki odpadami 
komunalnymi oraz energetyką; 
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e w ramach oszczędności należy zredukować liczbę Wiceprzewodniczących Rady 

Miasta i Zastępców Burmistrza (do jednej osoby), a także zmniejszyć diety radnych. 
Radny odczytał też pismo otrzymane od Burmistrza Miasta, w którym został wezwany do 

publicznych przeprosin i zaprzestania naruszenia dóbr osobistych pod rygorem oddania 
sprawy na drogę sądową oraz swoją odpowiedź na powyższe. 

«k Radny Mariusz Walter 
e poprosił, o szczegóły dotyczące przekazania przez firmę CD LOCUM wykonanych 

inwestycji w mieście. 

e zapytał, dlaczego radni musza potwierdzać swoją obecność na uroczystościach 
państwowych, w których mogą uczestniczyć wszyscy zainteresowani. 

<%: Radny Piotr Baran zawnioskował o wyznaczenie miejsc parkingowych dla osób 
niepełnosprawnych przy jarosławskich cmentarzach. 

Odpowiedzi na powyższe wnioski i pytania udzielali: Burmistrz Miasta Waldemar Paluch, 

Prezes PGKiM Franciszek Gołąb, Sekretarz Miasta Magdalena Kapusta i Dyrektor 
Wydziału Nieruchomości, Mieniem Komunalnym i Ochroną Środowiska Grażyna 
Strzelec podkreślając, że: 

>» wszystkie osoby, które chciały handlować chryzantemami i zniczami uzyskały taką 
zgodę, a jeśli któraś z nich ma jakieś pretensje i żale to powinna wyartykułować je 
w oficjalnym piśmie; 

> Gmina Miejska otrzymała dotację dopiero po 4 latach od złożenia wniosku, dlatego 
wszystkie działania w tym temacie zostały opóźnione w czasie, co z kolei 
spowodowało, że część mieszkańców sama we własny zakresie zamontowała 

kolektory fotowoltaiczne, rezygnując tym samym z udziału w projekcie; 
> w związku ze zwolnieniem się miejsc ogłoszono dodatkowy nabór na tzw. listę 

rezerwową, a o pierwszeństwie będzie decydować data i godzina złożenia wniosku 
pod specjalnym adresem e-mailowym; 

> Plac Świętego Michała jest realizowany (na terenie zielonym) zgodnie z projektem 
budowlanym, który został opracowany kilka lat temu i jest pod nadzorem 
Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków; 

> zgodę na wycinkę drzew przy ul. Piekarskiej wydało Starostwo Powiatowe, zaś Urząd 

został poinformowany o wycince jednego drzewa ze względu na zagrożenie 
bezpieczeństwa (usługę wykonało JPK, które również dokonało przycinki gałęzi 
drzew od strony ul. Słowackiego); 

» w dniu dzisiejszym do Urzędu wpłynął wniosek o wycinkę dwóch jesionów przy 
ul. Piekarskiej, ale zgodnie z kompetencjami decyzję w tej kwestii wyda Starostwo; 

> firma CD LOCUM nie chce dotrzymać uzgodnionych warunków w kwestii 

organizacji ruchu i wykonania kładki nadziemnej, jako przejścia dla pieszych, o czym 
świadczy wystosowane przez nią pismo (chce przekazać drogę w obecnym stanie), co 
jest nie do przyjęcia, gdyż miasto pozbawiłoby się tym samym praw dochodzenia 
swoich roszczeń; 

> pismo w sprawie przekazania niewykorzystanych środków finansowych w ramach 
1 mln zł na budowę i modernizację oświetlenia w Dzielnicy Nr VII jest rozpatrywane, 
ale w pierwszej kolejności należy zrealizować wniosek Dyrektora Szkoły Nr VII 
odnośnie wykonania remontu przeciekającego dachu szkoły nad salą gimnastyczną; 

> od października br. wszystkie transmisje są prowadzone na serwerach posiedzenia.pl, 

jest to związane z wypełnieniem obowiązku przetwarzania danych osobowych 
dyrektywy Unii Europejskiej; 

> propozycja wyznaczenia miejsc parkingowych dla osób niepełnosprawnych przy 
jarosławskich cmentarzach zostanie rozważona. 
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Burmistrz Miasta Waldemar Paluch odnosząc się do wystąpienia radnego Marcina 
Nazarewicza, oświadczył, że przyjmuje przeprosiny, chociaż radny nie odczytał 

sformułowania, o jakie prosił, ale publicznie przyznał, iż na sesji wrześniowej zadał pytanie, 
a nie stwierdził faktu. 
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Ad. IX. Zakończenie obrad. 
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Przewodniczący Rady Miasta 

Jarosławia 

mgr Szczepan Łąka 

Nikt z radnych nie zgłosił pisemnego wystąpienia w trybie $ 77 ust.6 Statutu Gminy 

Miejskiej Jarosław. 
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